
  KING SQUARE TABLE TENNIS KAIQIU RANKING 
TOURNAMENT 
TIME: 10AM, Feb 7, 2026. 

VENUE: King Square Sports Centre, 9390 Woodbine Ave, Markham, ON, L6C 0M5. 

EQUIPMENT: Butterfly Tables, Nets, Barriers and R40+ 3-star Balls. 

PRIZES: 1st Place: $300, 2nd Place: $150, 3rd /4th Place: $75  

REGISTRATION: Enter online: #小程序://开球网/oee5zNonsDGI69G

FEE & PAYMENT: $25 per entry.  E-transfer payment to: kingsquaresportscentre@gmail.com.  
Payment must be made at the time of registration.  Entry deadline: 11:59PM, 
Feb 4, 2026.

PLAYING FORMAT: Group round robin followed by single elimination. All matches shall be best of 5 
games.  The Laws of Table Tennis as published by the ITTF apply. 

RATING:                            Player’s most current Kaiqiu TT rating available or equivalent shall be referred for
                                           event qualifying and seeding. 

ELIGIBILITY: Anyone who has registered with Kaiqiu Net and has a KaiQiu TT rating or 
estimated rating over 1500 points may enter in the tournament.  Maximum 
number of entries is 32 players. 

RULES & REGULATIONS: All participants must abide by the decisions of the tournament staff and officials. 
KSSC venue rules will also be enforced.  Violators may be asked to leave or be removed. 

Disclaimer: By signing this entry form, I hereby release any and all organisers, sponsors, King Square Sports Centre (KSSC) from any and all claims, 
actions, or demands for any loss, damage, or injury sustained by my person or property. I agree to abide by all KSSC facility rules and decisions of the 
Tournament officials. I am assuming full risk and responsibility for my participation in this tournament.
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王府乒乓开球网积分赛 
 

                     

时      间： 2026 年 2月 7 日（星期六）上午10点。 

地      点： 王府体育中心，9390 Woodbine Ave, Markham, ON L6C 0M5 

设       备： 蝴蝶牌球台、球网、挡板和 R40+三星球。

奖       金： 第一名 第二名 第三、四名  
               300元 150元 75元

注        册： 报名请点击：#小程序://开球网/oee5zNonsDGI69G。截止时间：2026 年 2
月 4日23：59。

费用和交付： 每位选手 25加元。 电邮付款至       
                                            kingsquaresportscentre@gmail.com.  付款后报名即生效。 

比赛形式： 先小组循环，然后单淘汰。所有比赛均为 5 局 3 胜制，每局11分。赛事使
用最新 ITTF 规则。 

等  级  分： 球员的最新开球网等级分或加拿大乒协等级分将被参考用于接受报名、设
定种子和分组。

参赛资格： 任何开球网等级分或评估等级分高于 1500 分的人都可以报名, 满额32人。  

规则与条例： 所有参赛者必须遵守比赛工作人员和官员的决定。王府体育中心将严格执
行场馆规则，违规者可能会被要求离开或被移送出场。 

免责声明：在签署此报名表时，我特此放弃对任何组织者、赞助商和王府体育中心（KSSC）提出任何损失、损害或伤害的索赔、诉讼或要求。我同意遵守王府体育中心场馆规则和比赛官员的决定。我对
参加此次比赛承担全部风险和责任。
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